
BETAALBARE ZORG VOOR IEDEREEN!

De SP heeft daarom al in 2014 een werk-
groep opgericht met een meldpunt waar 
mensen melding konden maken van hun 
ervaringen met de uitvoering van de zorg in 
onze gemeente. Daarbij kwam vooral naar 
voren dat medewerkers van de wijkteams 
tijdens de zogenaamde ‘keukentafelgesprek-
ken’ niet primair kijken naar hoeveel zorg 
iemand nodig heeft maar naar hoeveel geld 
het kost. Soms gaat dat tegen het belang van 
de zorgaanvrager in. 

VERLAGING EIGEN BIJDRAGE 
NOODZAKELIJK
Er kwamen 76 meldingen binnen. Dat stond 
in schril contrast met de slecht vijf klachten 

die bij de gemeente binnen kwamen. Veel 
mensen vinden het namelijk moeilijk om 
rechtstreeks bij de gemeente te klagen. De 
aanbevelingen van de werkgroep hebben in-
middels geleid tot verbeteringen, maar de SP 
blijft aandringen op verdere verbeteringen. 
Zo heeft de SP voorgesteld om actief op zoek 

De SP verzet zich tegen de groeiende twee-
deling tussen de rijken, met wie het steeds 
beter gaat, en de anderen, die het juist moei-
lijker krijgen. Voor een groot deel ontstaat 
die tweedeling door allerlei maatregelen 
die genomen worden vanuit de landelijke 
politiek. Maar plaatselijk zijn er mogelijk-
heden om de kloof tussen mensen wat 

SP: VOOR EEN SOCIAAL 
HORST AAN DE MAAS

kleiner te maken. Vooral op het gebied van 
huisvesting, sociale zaken, zorg en welzijn 
en cultuur biedt de gemeente kansen. De 
SP in Horst aan de Maas zet zich daar volop 
voor in! •

Michael van Rengs, 
voorzitter SP Horst aan de Maas

Het gebeurt niet zo vaak dat een politieke partij aan het einde van een 
gemeenteraadsperiode publiekelijk verantwoording aflegt over haar werk in de 
gemeenteraad. De SP Horst aan de Maas ziet het als haar plicht dat wel te doen! 
In deze krant kunt u lezen waar de SP in Horst aan de Maas voor staat en wat wij 
concreet gedaan hebben om onze gemeente socialer te maken.

HORST A/D MAAS SPECIAAL
Een uitgave van de SP-Horst aan de Maas • Contact  SP-Horst aan de Maas, Kruisstraat 18, 5963 AL Hegelsom 
T 077 398 5312 E horst@sp.nl I https://horstaandemaas.sp.nl  facebook.com/sphorstaandemaas • Alle foto’s: SP-Horst aan de Maas, 
tenzij anders vermeld.

Vanaf 2015 is de gemeente 
verantwoordelijk voor zorgtaken die 
vroeger onder de landelijke overheid 
vielen. Zo is ook de uitvoering van 
de zorg voor kinderen en jongeren 
met problemen overgeheveld naar 
de gemeenten. Tegelijk heeft de 
landelijke politiek besloten om flink 
te bezuinigen in de budgetten voor de 
gemeenten, die daardoor vaak flink in 
de problemen komen. De SP vindt dat 
betaalbare zorg voor iedereen in onze 
gemeente beschikbaar moet zijn.

te gaan naar ‘zorgmijders’: mensen die de 
hoge zorgkosten niet meer kunnen betalen 
en daarom de nodige zorg gaan mijden. De 
gemeente moet er alles aan doen om deze 
mensen toch de zorg te geven die ze nodig 
hebben. Een verlaging van de eigen bijdrage 
is daarvoor noodzakelijk. •
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MEER BETAALBARE 
HUURWONINGEN IN 
HORST AAN DE MAAS

OPRICHTING 
LOKAAL COMITÉ 
NATIONAAL 
ZORGFONDS

MEER AGENTEN 
DE BUURTEN IN

Veel zorg wordt geleverd op gemeentelijk 
niveau. Reden voor de SP Horst aan de Maas 
om een lokaal comité op te richten dat zich 
gaat inzetten voor het Nationaal ZorgFonds. 
Inmiddels doen al zo’n 15 mensen uit onze 
gemeente actief mee met het comité. Al 
ruim 130 mensen hebben aangegeven dat ze 
in ieder geval op de hoogte gehouden willen 
worden van de activiteiten van het comité. 
Een goede start van dit nieuwe initiatief . •

Veiligheid gaat over je veilig voelen in je 
eigen buurt. De SP wil buurten en dorpen  
op Horster maat, dus ôs kent ôs. 
Wijkagenten die de buurt goed kennen, zijn 
daarvoor onmisbaar: zij houden de buurt 
veilig en versterken de sociale samenhang. 
Daarom pleit de SP voor meer agenten in 
Horst aan de Maas. Niet achter het bureau, 
maar op straat!  •

Geluid en trillingen bezorgen mensen 
die in de buurt van de spoorweg wonen 
veel overlast. De gemeente heeft 
vervolgens onderzoek laten doen en op 
een informatieavond werd door gemeente 
en ProRail (de eigenaar van het spoor) 
de broodnodige informatie verstrekt. De 
bewoners kregen inzage in de uitslag van de 

Ook heeft de SP aangedrongen op 
herziening van de prestatieafspraken 
tussen gemeente, huurdersverenigingen 
en wooncorporaties: in die afspraken moet 
meer ingezet worden op de bouw van 
betaalbare huurwoningen. Verder heeft 

GELUIDSOVERLAST DOOR TREINEN 
EINDELIJK AANGEPAKT

Landelijk strijdt de SP voor een 
Nationaal ZorgFonds: een publieke en 
ruimhartige ziektekostenverzekering, 
zónder eigen risico. Want op ziekte 
zou geen boete mogen staan: mensen 
worden niet voor hun plezier ziek. 

Er zijn te weinig betaalbare huur-
woningen voor jongeren en senioren 
in onze gemeente. De SP heeft 
dit probleem in de gemeenteraad 
aangekaart met als resultaat dat 
er in verschillende dorpen extra 
huurwoningen bijkomen. 

SP’ers Michel van Rengs en Mariet Roelofs gingen deur aan deur bij de 
aanwonenden van de spoorlijn Venlo-Eindhoven die langs America, Sevenum, 
Hegelsom en Griendtsveen scheert. Dat gebeurde na klachten van omwonenden 
over de overlast van de treinen. Eind 2016 presenteerde de SP in Café Boëms Jeu 
een rapport over de overlast van het spoor. Bijna een jaar later – juli 2017 – kwam de 
gemeente in actie nadat de SP in de gemeenteraad de wethouder had aangesproken 
op zijn verantwoordelijkheid.  

de SP naar aanleiding van klachten over 
de kwaliteit van de seniorenwoningen 
een enquête afgenomen bij de senioren. 
De meeste geënquêteerden vinden het 
belangrijk om dicht bij elkaar te wonen met 
het oog op sociale samenhang en sociale 
controle. Nu is dat niet altijd het geval. Er 
bleken ook veel gebreken aan de woningen 
te zijn, die bovendien veel te snel in de 
verkoop gingen. Dat is vervelend, want 
daardoor neemt het aantal huurwoningen 
voor ouderen af. De SP blijft zich inzetten 
voor een ruim aanbod van kwalitatief goede 
seniorenwoningen. •

onderzoeken per woning en de voorstellen 
van ProRail en de gemeente om de overlast 
weg te nemen door het toepassen van 
raildempers en geluidsschermen werden 
besproken. Commentaar van Roelofs en  
Van Rengs: ”We zijn er nog niet, maar de 
eerste stap is gezet. We blijven de vinger aan 
de pols houden”. •
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Inwoners van Horst aan de Maas die overlast 
ervaren door intensieve veehouderij doen 
– zo bleek de afgelopen jaren – tevergeefs 
een beroep op het gemeentebestuur (CDA, 
Essentie, PvdA). Die gang van zaken is 

BETEUGEL DE 
INTENSIEVE 
VEEHOUDERIJ!

ZWEMBAD DE BERKEL MÓT BLIÊVE

Wat de SP betreft zou de conclusie 
helder moeten zijn: zwembad De Berkel 
blijft gewoon. Maar daar denkt het 

Eerst wilde het gemeentebestuur samen met Venlo en Peel & Maas een nieuw 
zwembad bouwen op het Floriadeterrein. Een krankzinnig plan. Veel te duur en 
nauwelijks haalbaar. De SP startte meteen een onderzoek onder de inwoners van 
Horst aan de Maas, gekoppeld aan een petitie. Al snel was duidelijk: het merendeel 
van de inwoners was tegen nieuwbouw en vóór behoud van zwembad De Berkel. 
De petitie werd aangeboden aan de gemeenteraad en het plan voor nieuwbouw op 
het Floriadeterrein werd afgeblazen.

Zowel binnen als buiten de gemeen-
teraad voert de SP al jaren actie om de 
intensieve veehouderij een halt toe te 
roepen. De SP stond aan de wieg van de 
vereniging Behoud de Parel uit Grub-
benvorst, die zich verzet tegen de komst 
van het Nieuw Gemengd Bedrijf (met 
35.000 varkens, 1,2 miljoen kippen, 
een composteerderij, slachterij en een 
mestverwerkingsinstallatie). 
Via de SP-werkgroep Land- en Tuin-
bouw Noord-Limburg worden – nu al 
weer meer dan 12 jaar – informatie-
avonden georganiseerd, om mensen 
bewust te maken van de ontwikkelingen 
in de land- en tuinbouw.

gemeentebestuur anders over. Dat wil bij 
de Kasteelse Bossen een nieuw zwembad 
bouwen, voornamelijk ten behoeve van 

allesbehalve gezond voor de regio. Dit 
blijkt uit recente rapportages van het 
Rijksinstituut voor Volksgezondheid en 
Milieu (RIVM), waarin de schadelijke 
gevolgen van de intensieve veehouderij 
duidelijk worden. Het gemeentebestuur 
zegt begrip te hebben voor de bezwaren 

wedstrijdzwemmers. Recreanten, met name 
families met kinderen, komen er in die 
plannen bekaaid vanaf. Reden voor de SP 
om het comité ’t Zwembad mót Bliêve op te 
richten om samen met burgers te strijden 
voor behoud van Zwembad de Berkel en 
om het plan van B&W om het zwembad te 
privatiseren tegen te houden. 

BEHOUD VAN DE BERKEL  
HET MEEST VOORDELIG
Ook het gemeentebestuur zegt dat De Berkel 
nog gemakkelijk 20 jaar mee kan. Het is 
vrij recent nog opgeknapt en voorzien van 
een geheel nieuwe machinekamer. Het 
bad is vooral geschikt voor gezinnen met 
kinderen, allerlei doelgroepen als ouderen 
en gehandicapten en wedstrijdzwemmers. 
Uit berekeningen van deskundigen die het 
gemeentebestuur zélf ingeschakeld heeft, 
blijkt dat De Berkel uiteindelijk de laagste 
kosten heeft. Ook het plan van de huidige 
coalitie van CDA, Essentie en PvdA om het 
zwembad te privatiseren, is mikpunt van 
kritiek. Al eerder heeft de SP onderzocht wat 
de zwembadgebruikers van dat plan vinden. 
Daaruit blijkt dat de meerderheid tegen 
privatisering is. •

van omwonenden, maar uiteindelijk kiest 
men toch steeds weer voor de bouw van nog 
meer megastallen. De SP roept de gemeente 
op om de gezondheid van de mensen nu 
eindelijk eens op nummer één te zetten en 
een einde te maken aan de ongebreidelde 
groei van de intensieve veehouderij! •
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Dit jaar spreekt de SP met 1 miljoen mensen. 
In honderden buurten, bedrijven en scholen. 
Regelmatig ga ik, samen met andere SP’ers, op pad 
om te horen wat er leeft. Er wordt namelijk te vaak 
over mensen gesproken, in plaats van met hen. 

Wij geloven in een menselijk en sociaal alternatief 
waarin niet het grote geld maar de mensen het voor 
het zeggen hebben. Om dat te bereiken heb ik uw 
hulp nodig.
 
Doet u mee? 

Met vriendelijke groet,

Lilian Marijnissen
Fractievoorzitter SP

naam  

adres en huisnr. 

postcode en woonplaats  

email 

telefoonnummer 

De SP wil 1 miljoen mensen spreken in 300 buurten. Wilt u ook meedoen om 
uw buurt te verbeteren? Ga dan naar doemee.sp.nl

Of vul uw gegevens in en dan nemen wij snel contact met u op. 

Stuur deze bon op naar: SP, Antwoordnummer 407, 3800 VB Amersfoort

  Ik wil lid worden van de SP

VOOR ELKAAR 
ÉN MET ELKAAR
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Facebook       
Twitter 
Instagram  
Whatsapp

facebook.com/lilianmarijnissenSP
@MarijnissenL
marijnissenlilian
06 8399 40 32

Deel uw 
ideeën 
met mij! 


